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ACTA DEL CONSELL EDUCATIIU MUNICIPAL (CEM) DE SALT – 31 de maig 2022 

 

Sessió: Ordinària 

Lloc: Gimnàs de l’escola El PLa 

Data: 31 de maig de 2022 

Hora d'inici: 17:15h. 

Hora d'acabament:   

 

Assistents: 

Min Cunill – Vice president del CEM  

 

 Representants sector Ajuntament 
Lluïsa Blanch Fulcarà -  Grup Municipal PSC-CP 

Cris Sibina i Nogué – Grup municipal Ips-CUP 

 

 Representants sector Directors centres públics i Titulars centres concertats 
Xavier de Vega Soler- Director Escola Silvestre Santaló 

Natàlia Nadal – Directora de l’Escola La Farga 

Xavier Serra – Director Ins. Salvador Espriu 

Jaume Salomó Munuesa - Director Escola Les Deveses 

Francesc Luque– Les Arrels 

 

 Representants sector Professorat 
Carme Gutiérrez – Escola El Gegant del Rec 

Cristina Riu – Escola El Pla 

Maria Àngels Ferrer Camps – EB El Lledoner 

Assumpció Marco - Escola La Maçana 

Joan Jaile –Institut Vallvera 

Teta juncà - FEDAC 
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 Representants sector PAS - PAE 
Mònica Saguer Batlle - Institut Salvador Espriu 

Carles Orri – Escola Les Arrels 

 

 Representants sector Famílies 
Mostafà Shaimi – AFA La Farga 

Esther Roca Casas – AMPA Les Arrels 

 

 Convidats 
Mercè Juanola – Inspectora - Departament d’Educació 

Eva Rigau – Directora Institut Vallvera 

Eva Aynó – Directora EB El Carrilet 

 

 Altres assistents 
Carolina Figueras Selvas – oient 

Angel Diez - Oient 

 

 Secretària 
Núria Sala – Tècnica d’Educació Ajuntament de Salt 

 

 S'excusen 
Esther Company Esparraguera –  Mas Masó 

Xavier Sagrera Auñón – Pompeu Fabra 

Mariona Casals – Directora Pompeu Fabra 

Margarita de Arquer i Carreras – Grup Municipal JxS 

Xavier Fàbrega – Veïnat 

Els Marrecs – Mònica Masó 

Mònica Gibanel (Casal dels Infants) 

Laia Sancho (Nou Sol) 

Montserrat Cristau (La Moderna ) 

salima Abdessamie (Azahara) 

Maria Vilagran – Vilagran 
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Lourdes Triadó Trafach – Escola d’Adults 

Fina Martínez Domènech – Escola Silvestre Santaló 

Fina Bellapart Ferrer – Institut Salvador Espriu 

Lucas Pajon Navajas – Sunyer 

Emma Viladomat Garcia (subs) – Sunyer 

Jan Burrasó Tonietti – FEDAC 

Pilar Figueras (subs) - S. Sunyer 

Nadia El Mghari (subst) – Les Deveses 

Judit Martin (subs) – El Lledoner 

Miquel Viladomat García – (Sunyer) 

Anna Figueras (subs) – El Gegant del Rec 

Maria Graciela Salazar Espinoza (subs) – Espriu 

Alfons Garrido Escobar – Pompeu Fabra 
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       1. Benvinguda del regidor 

2. Aprovació de l’acta del CEM anterior 

Mostafa Shaimi sol·licita que s’actualitzi el nom del representant  de les famílies de primària de la 

Comissió de la Taula de planificació escolar (veure a l’acta anterior). 

3. Presentació del Projecte educatiu de l’Escola El Pla – Talent Maker 

El Projecte Educatiu de l’Escola el Pla es basa en els Talents. La projecte parteix que cada mestre te uns 

talents i, a p 

4. Informacions generals i informacions municipals 

a. Implementació del nou Decret 

La Mercè Juanola, inspectora d’Educació a Salt, explica la incidència de l’aplicació del nou decret al 

municipi de Salt. 

La inspectora comenta que l’any anterior ja hi va haver un petit increment de la reserva de places 

NESE. Aquest curs, a la oferta inicial de places ja es parteix d’un nombre més elevat de reserva de 

places NESE. 

Joan Martin del PSC, exposa la seva preocupació davant l’augment de reserva de places NESE i com 

aquesta pot comportar que alumnes inscrits a la concertada es quedin sense plaça. Reclama que no 

s’hagi informat a les famílies d’aquest augment de reserva de places. 

La inspectora informa del procediment establert pel decret, el qual s’està seguint al peu de manera 

acurada. Aquest no estableix la publicació de la oferta places fins el 9 de juny.  

El 4 de març es va publica la reserva de places. El 9 de juny es publicarà la oferta definitiva de places.  

El procediment d’assignació de places i períodes a seguir és el següent: 

-          3/05: Llista de sol·licituds amb puntuació un cop resoltes les reclamacions 

-          9/05: Sorteig per resoldre les sol·licituds de preinscripció empatades per punts 

-          11/05: Llista ordenada 

-          27/05 a 1/06: Ampliació de peticions de preinscripció per a alumnes sense plaça assignada 

a cap centre. 

-          9/06: Oferta final de places 

-          10/06: Llistat d’alumnes admesos i llista d’espera 

-          21-29/06: Matriculació 
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La inspectora comenta que el Departament ha enviat un correu automàtic a les famílies  d’alumnes als 

quals no se’ls ha fet assignació de plaça, per tal que ampliessin la seva proposta de centres. Aquest 

correu s’ha redactat d’una manera que ha generat confusió i neguit a les famílies.  

També s’explica que l’assignació de places es fa d’acord amb els barems establerts. Els podeu consultar 

a https://preinscripcio.gencat.cat/ca/estudis/infantil-3-6/informat/criteris-assignacio/ 

Josep Martin del PSC demana que s’expliqui quin ha estat el procediment de detecció de places. La 

inspectora explica que es compta amb un equip de detecció format per l’EAP, l’OME i Inspecció. Aquest 

ha seguit un procediment rigorós per a fer la detecció de l’alumnat NEE basat en els barems i amb 

entrevistes amb les famílies. 

Mostafa Shaimi exposa que és necessari trobar un equilibri entre l’elecció de centre per part de les 

famílies i la reserva equilibrada de places NESE. 

La novetat del nou decret és la diferenciació que fa entre els NESE socials i els NESE educatius. El 

nombre d’alumnes amb NESE educatives no ha variat respecte a d’altres cursos; en canvi, el nombre 

d’alumnat NESE socioeconòmic, al tractar-se d’una categoria nova, ha augmentat notablement.  

La Inspectora recorda que al preàmbul del decret es dona a conèixer la filosofia de la implementació 

del mateix.  

Es recorda que la detecció d’alumnes NESE comporta una aportació econòmica. Aquesta la reben els 

centres educatius directament perquè pugin oferir el suport i recursos necessaris als alumnes.  

Xavier Serra pregunta com s’informarà a les famílies de la categoria NESE assignada. Se li respon que 

seran els centres els qui informaran de manera confidencial a les famílies. El Departament els enviarà 

una carta model.  

Xavier Serra manifesta la seva preocupació davant la reacció que puguin manifestar les famílies davant 

la categorització NESE que se’ls faci. Exposa que en un mateix centre hi ha alumnes que són familiars 

més o menys pròxims i que entre ells es poden informar de la categoria NESE que se’ls ha assignat i 

dels avantatges o repercussions que pot tenir la categorització  

Els centres educatius també estan preocupats per saber quan rebran l’ingrés de la quota de serveis. 

No tenen clar que la cobrin. 

b. Calendari Escolar 

Es presenta la proposta de calendari escolar (adjunta a la presentació). S’han d’escollir els 6 dies de 

lliure elecció ( 4 dies de lliure elecció + 2 festius locals), aquests dies estan marcats amb color groc al 

calendari.  

https://preinscripcio.gencat.cat/ca/estudis/infantil-3-6/informat/criteris-assignacio/
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La proposta presentada encaixa als centres. Un cop Girona comuniqui la seva proposta definitiva dels 

dies de lliure elecció es comunicarà als centres. Per aprovar els dos festius locals es proposa convocar 

la Comissió Permanent del CEM a finals de juny, principis de juliol.  

Un cop acordats els dies festius, els centres educatius aprovaran la proposta de calendari al seu Consell 

Escolar de Centre d’acord amb l’article 3.3. de l’ ORDRE EDU/113/2022, de 3 de maig, per la qual 

s'estableix el calendari escolar del curs 2022-2023 per als centres educatius no universitaris de 

Catalunya i es modifica l'Ordre EDU/119/2021, de 28 de maig, per la qual s'estableix el calendari 

escolar del curs 2021-2022 per als centres educatius no universitaris de Catalunya. 

c. Contracte del servei de Menjadors Escolars 

El regidor informa del punt en el que es troba la licitació del servei de menjadors escolars per part del 

consell comarcal. 

S’han presentat 3 empreses. S’ha realitzat l’obertura de sobres i ara estan en fase de revisió de 

documentació.  

S’informarà de l’empresa licitada a la propera reunió de la Comissió de menjadors convocada pel 

Consell Comarcal del Gironès.  

Davant de la petició de Mustafa Shaimi, es comunica de nou que el proper curs s’oferiran 4 tipus de 

menús en el servei de menjador escolar.  

d. Finançament del curs i2 d’Escoles Bressols  

El regidor d’educació informa que s’aplica, a partir del curs escolar 2022-23,  l’acord marc per finançar el 

cost que té per a les famílies l’escolarització d’infants a i2 a les llargs d’infants i a les escoles bressols de titularitat 

municipal, i també per avançar cap a les incorporacions del finançament del primer i segon curs del primer cicle 

d’educació infantil (i0 i i1). 

L’acord contempla que es finançarà l’escolarització dels infants que cursin i2; és a dir, el servei que 

s’ofereix de 9 a 12h i de 15 a 17h. Les famílies hauran d’assumir les despeses dels serveis 

complementaris.  

El regidor informa que l’ajuntament ha presentat al departament una proposta de redistribució de 

grups de l’Escola Bressol el Lledoner. Donat que l’EB El Lledoner disposa de 2 aules de nadons i els 

últims cursos només n’omple una, es proposa oferir només un grup de nadons, enlloc de 2. Aquest 

canvi permetria aprofitar la segona aula de nadons per poder ampliar els grups de i2, passant de 2 

grups de 20 infants a 3 grups de 20 infants.  

Aquesta proposta s’ha tramitat al departament i s’espera tenir resposta abans de finalitzar l’any. 

Josep Martin pregunta sobre la difusió que s’ha fet a nivell de municipi sobre aquest canvi de 

finançament. S’explica que des de l’OME s’han fet correus informatius a les famílies. 



 
 

CEM – 31 de maig de 2022- Pàg. 7 

 

Es demana com s’ha fet per arribar a les famílies amb més dificultats d’accés a la informació i també 

si hi ha hagut alguna coordinació amb serveis socials. Es proposa tenir-ho en compte pels propers 

cursos.  

És comparteix la importància que els infants de i2 vagin a les Escoles Bressols, ja que a nivell educatiu 

hi ha una diferència evident entre infants que hi van respecte els que no.  

La Cris Sibina recorda que l’Escola Gegant del Rec inicialment estava plantejada per ser una escola 

bressol. Existeix la proposta d’obrir una tercera escola bressol? 

Les direccions dels centres educatius s’ofereixen a fer difusió de la propera preinscripció a les escoles 

bressols a les famílies dels seus alumnes. 

Es remarca la importància de l’èxit educatiu que pot suposar per Salt l’escolarització dels infants de i2, 

donada la singularitat del municipi.  

  

Altres:  

-          Mostafa Shaimi informa de l'acte «Vine a la (Re)volta Educativa de Salt”  organitzat per 

Òmnium Cultural el cap de setmana 4 i 5 de juny.  https://www.omnium.cat/ca/activitat/vine-a-

la-revolta-educativa-de-salt/ 

-          Mònica Sagué, exposa que es posa en dubte la continuïtat de la figura dels Educadors  

Socials als centres educatius pel proper curs escolar. És per això que sol·licita que el CEM signi una 

Carta de Suport cap a aquest col·lectiu professional per adreçar-la al Departament d’Educació. 

Els mestres i professors valoren molt positivament la figura de l’Educador i el dels/les TIS. Exposen que 

seria un problema pels centres deixar de comptar amb aquets perfil professional.  

-          Mònica Sagué exposa el cas d’un jove de Salt mort per violència a un altre municipi. 

Mostra la seva preocupació cap als joves un cop finalitzen l’etapa d’educació obligatòria. Proposa 

compartir com s’ha abordat aquest tema a nivell de municipi. Comenta que cada centre te la seva 

Comissió de convivència, i que estaria bé trobar la manera de compartir la feina que s’està fent. També 

es proposa treballar aquest tema al GT de Condicions d’Escolarització i aprofitar per compartir 

experiències positives. 

Les direccions dels centres comenten que tenen pensat establir xarxa entre centres de primària i 

secundària per a treballar el tema de les pràctiques restauratives. Es proposa establir una línia comuna 

a l’hora de treballar el conflicte 

  -          Membres de la comissió Permanent del CEM:  

https://www.omnium.cat/ca/activitat/vine-a-la-revolta-educativa-de-salt/
https://www.omnium.cat/ca/activitat/vine-a-la-revolta-educativa-de-salt/
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I sense més temes a tractar, es tanca la sessió a les 19.30h. 

                          
La Secretària        El Vice-President 

 

 

 

 

  

  

 Núria Sala        Fermí Cunill 

 


